
 
Årsmötesprotokoll Sid 1 (4) 

 

 

Datum: 2023-03-30 Tid: 13.00-14.00 Plats: Vagnhallen, Föreningshuset 
Fontänen 

Närvarande 
medlemmar 

Britt Albinsson, Kenneth Anderini, Eva-Lena Bard, Kristina Bengtsson, 
Ingegerd Bernsten, Ulf Bernsten, Gunnel Björkert, Catharina Björkman 
Svensson, Liselotte Blomquist, Margareta Carling, Inger Carlsson,  
Rolf Ehnvall, Siv Ehnvall, Birgit Eliasson, Madelaine Erlandsson,  
Ginger Falck, Kristina Fors, Anders Franzon, Britt Helgesson-Öster, 
Roland Hjerppe, Lars-Åke Holm, Bertil Höglund, Birgitta Höglund,  
Lars-Göte Johansson, Kristina Laurin, Bo Lennhammar,  
Margareta Lensell, Staffan Lensell, Eva Lindgren, Ebbe Lundgren,  
Lena Malmberg, Bodil Mattsson Kihlström, Gunnel Nilsson,  
Tommie Nyström, Bengt Otterlin, Gudrun Persson, Kjell Persson,  
Åsa Perttu, Birgitta Petri, Marjot Rautio, Britt Rosengren,  
Anna-Lena Rönn, Lennart Schilling, Thea Simonsson, Lilian Sjögren, 
Rutger Starwing, Göran Styrenius, Monika Styrenius, Kersti Svalberg, 
Stina Söderlund, Thord Söderlund, Christer Svensson, Lennart Tegler, 
Gunhild Telhammar, Bertil Tunel, Christina Tunel, Magnus Uppsäll,  
Claes Wallén, Elisabet Wallén, Anders Wellving, Björn Wirenstrand 

 
§ 1 Mötets öppnande Margareta Lensell, styrelsens ordförande, öppnade 

mötet. 

§ 2 Val av ordförande och 
sekreterare för mötet 

Thord Söderlund valdes till mötesordförande. 
Lars-Göte Johansson valdes till mötessekreterare. 

§ 3 Val av två personer att 
jämte ordföranden 
justera dagens 
protokoll, tillika 
rösträknare 

Kristina Bengtsson och Claes Wallén valdes att jämte 
mötesordföranden justera protokollet. 

§ 4 Fråga om mötets 
stadgeenliga 
sammankallande 

Kallelse har utgått i medlemsblad #2 2022 (november 
2022) och en påminnelse har skickats ut som massmejl. 
Mötet fann att kallelse skett stadgeenligt. 

§ 5 Fastställande av 
dagordning 

Dagordningen för årsmötet fastställdes. 

§ 6 Styrelsens 
verksamhetsberättelse 
för det gångna året 

Margareta Lensell redogjorde för valda delar av 
föreningens verksamhet under 2022. 
Verksamhetsberättelsen lades till handlingarna. 

§ 7 Revisorernas 
berättelse 

Lennart Schilling, revisor, redogjorde för revisorernas 
arbete och revisionsberättelsen lades till handlingarna. 
Revisorerna rekommenderar ansvarsfrihet för styrelsen. 

§ 8 Fastställande av 
resultaträkning och 
balansräkning 

Dessa fastställdes. 
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§ 9 Beslut om 
resultatdisposition 

Det beslutades att årets resultat 67 814 kr ska balanseras 
i ny räkning. 

§ 10 Fråga om ansvarsfrihet 
för styrelsen 

Ansvarsfrihet beviljades för styrelsen. 

§ 11 Styrelsens förslag till 
medlemsavgifter för 
nästföljande 
verksamhetsår 

Styrelsen föreslog att bibehålla årsavgiften 175 kr även 
för 2024, vilket mötet också beslutade. 

§ 12 Val av 
styrelseledamöter 

Margareta Lensell, Marianne Bolgert och Britt 
Helgesson-Öster omvaldes på 1 år till årsmötet 2024. 
Anna-Lena Rönn omvaldes på 2 år till årsmötet 2025. 
Eva Ogensjö är tidigare vald på 2 år fram till årsmötet 
2024 och kvarstår i styrelsen. 
Marjot Ratio nyvaldes på 1 år till årsmötet 2024. 
Catharina Björkman Svensson nyvaldes på 2 år till 
årsmötet 2025. 
 
Ebbe Lundgren, Ann-Charlotte Linderson och Lars-Göte 
Johansson avgår ur styrelsen. 

§ 13 Val av 
styrelseordförande 

Margareta Lensell omvaldes som styrelseordförande 
fram till årsmötet 2024. 

§ 14 Val av två revisorer och 
en revisorssuppleant 

Lennart Schilling (sammankallande), Lennart Persers 
och Anna-Lena Thander (suppleant) omvaldes alla på 1 
år till årsmötet 2024. 

§ 15 Val av valberedning Bodil Mattsson Kihlström (sammankallande), Roland 
Hjerpe och Ann-Christine Söderlund omvaldes på 1 år. 
Tommie Nyström nyvaldes, likaså på 1 år. 

§ 16 Inkomna motioner För kompletta motionstexter, se det utdelade skriftliga 
underlaget till årsmötet. 
Styrelsens förslag till åtgärd för respektive motion 
redovisades av Margareta Lensell (ML) enligt nedan: 
 
1. Motion: “Nyrekrytering av medlemmar” 

 
ML: Frågan om nyrekrytering har behandlats under 
strategidag inom styrelsen och även diskuterats 
under ordinarie möten. Styrelsen föreslår att en 
speciell grupp bildas. Ett belopp har även 
reserverats i budgeten för rekrytering av nya 
medlemmar. 
 
Mötet beslutade att följa styrelsens 
rekommendation.  



 
Årsmötesprotokoll Sid 3 (4) 

 

 

§ 16 
forts 

Inkomna motioner 
forts. 

2. Motion: “Föreningens kapital” 
 
ML: Styrelsen har inte för avsikt att föreningen ska 
samla pengar på hög. Framtida styrelser förutsätts 
tillse att eventuella överskottsmedel kommer 
medlemmarna till del. 
 
Mötet beslutade att stödja styrelsens avsikter. 
 

3. Motion: ”Inspelning och publicering av 
föredrag på hemsidan” 
 
ML: När så är tekniskt möjligt och ifall 
föredragshållaren godkänner, så ska föredragen 
läggas ut på hemsidan under en begränsad tid. 
 
Mötet beslutade att stödja styrelsens avsikter. 

§ 17 Ärenden som styrelsen 
hänvisat till årsmötets 
behandling och övriga 
frågor 

Inga hänvisade ärenden förelåg. 
 
Övriga frågor: 
 
1. Svårt att anmäla sig till aktiviteter 

Siv Ehnvall påpekade det allmänt kända att det är 
svårt att komma med på aktiviteter, eftersom de 
snabbt blir fulltecknade. Hon förespråkar lottning. 
Ebbe Lundgren (för SU-resegrupp): En lösning är 
att dubblera aktiviteter, men det är också en 
resursfråga. 
 

2. Lokal för föredrag mm 
Anders Wellving (för SU-föredragsgrupp) 
efterfrågade idéer till lokal för exempelvis föredrag. 
Vagnhallen i Fontänen är begränsad till antalet 
(max 120), Equmeniakyrkan har många fler platser, 
men är relativt dyr. Wallenbergssalen är också ett 
alternativ. 
 

3. Är alla digitala ? 
Kristina Fors tog upp frågan om hänsyn till de 
medlemmar som inte är så bekväma med digitala 
fakturor, betalningar och anmälningar. 
Kristina Laurin (SU-expeditionen):  
Hör av er om ni har problem, så kan vi exempelvis 
skicka ut en faktura med post. 
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§ 18 Årsmötes-
förhandlingarna 
avslutas 

Avgående styrelsemedlemmar avtackades. 
 
Mötet avslutades 

  
Vid protokollet: 
 
 

 Justeras: 
 

Lars-Göte Johansson Thord Söderlund, mötets ordförande 
  

 
Kristina Bengtsson 

  
 
Claes Wallén 

 


